

深圳市金仕鹏科技有限公司 Shenzhen jinshipeng Technology Co., LTD



深圳市金仕鹏科技有限公司成立于**2013年**,目前主要研发和生产移动储能电源、便携式储能电源、理由池UPS后备电源、太阳能充电系统、太阳能应急移动电源等节能环保举产品。

本公司高薪聘请从事电源研发20年的资深研发总监,组建研发团队。在电源应用经验的基础上,不断开发出数款多层次的智能电源产品,产品已通过CE、FCC、ROHS、PSE等认证。本公司现拥有2000平方现代化的生产基地,ISO9001管理流程,以确保我们的每一款产品都能达到客户的品质要求。

金仕鹏坚持以"创新、务实、高效、共赢"为经营理念,秉承"以市场为导向、以品质为生命、以管理为保障"的经营思想,以卓越的产品质量迎接客户,用信誉维系顾客!

Shenzhen Jinshipeng Technology Co., Ltd. was established in 2013. At present, it mainly develops and produces mobile energy storage power supplies, portable energy storage power supplies, lithium battery UPS backup power supplies, solar charging systems, solar emergency mobile power supplies and other energy-saving environmental protection products.

The company hires a senior R & D director who has been engaged in power supply R & D for 20 years with high salary to form a R & D team. Based on the experience of power application, we have continuously developed several multi-level intelligent power products, which have passed CE, FCC , ROHS and PSE certifications. The company now has a modern production base of 2000 square meters and ISO9001 management process to ensure that each of our products can meet the quality requirements of customers.

Jin Shipeng adheres to the business philosophy of "innovation, pragmatism, efficiency, and win-win", adhering to the business philosophy of "market-oriented, quality-oriented, and management-based", greets customers with excellent product quality, and maintains customers with reputation!

工厂 Factory

品质第一,从"芯"出发 Quality first, starting from the "core"



Main Electronic Products

主营电子产品

150W small power energy Storage power





150W small power energy Storage power





200W pure sine wave Energy storage power supply







200W pure sine wave Energy storage power supply





330W High-end energy storage power supply



EA系列储能电源

150W·330W Energy storage power supply









300W High-end energy storage power supply



300W High-end energy storage power supply



TEAM





创新・务实・高效・共贏

Innovation · Pragmatic · Efficient · Win-win



http://www.genspro.cn